
Hellevoetsluis, 8 juni 2022 

 

Geachte heer, mevrouw, 

 

 

 

Hierbij maak ik bezwaar tegen uw voornemen. 

Er is op verschillende momenten en manieren in het verleden waarvan u genoegzaam van op de 

hoogte bent op professionele wijze onderbouwd beargumenteerd hoe gebiedsgericht invulling wordt 

gegeven aan faunabeheer. De benadering die u nu voor staat doet geen recht  aan al die 

inspanningen en is een te eenzijdige benadering. Ik hoop dat mede door deze bijdrage U tot andere 

inzichten komt en in al uw wijsheid de juiste keuze zult maken. 

Vanuit passie en gedrevenheid draag ik inmiddels al meer dan 25 jaar graag bij aan beheer van ons 

buitengebied, voornamelijk in de polders op Voorne-Putten en dieren die daarin leven. Als jager ben 

ik mij ten volle bewust van mijn door wet verkregen bevoegdheden maar daardoor ook zeer bewust 

van de daarbij behorende verantwoordelijkheden. 

Zoals o.a. zorgdragen voor goed beheerbeleid, gezonde wildstanden en een brede biodiversiteit. Het 

spreekt voor zich dat dat in een ieders belang is. Dat is ook mijn grootste motivatie, en ik weet zeker 

van alle jagers, omdat te borgen en door te geven aan volgende generaties.  

Doordat ik dit doe mag ik in een zeer beperkte periode enkele wildsoorten oogsten uit mijn 

jachtvelden. Echter het grootste gedeelte van het jaar bestaat voornamelijk uit het schade 

bestrijden, preventieve maatregelen treffen o.a. om aanrijdingen met (ree)wild te voorkomen, 

verbeteren van habitat- en biotoop, predatiebeheer, broedsucces, eenden korven, ganzenbeheer, 

tellingen, voorlichting geven etc. 

Ik doe dat graag en met enthousiasme. Hiervoor ben ik professioneel opgeleid, heb ik door u erkende 

en vereiste examens succesvol afgelegd, moet ik elk jaar weer mijn akte verlengen ook al is er niets 

gewijzigd, word ik continu gecontroleerd door onaangekondigde bezoeken en heb ik jarenlange 

kennis en ervaring opgebouwd. Ik ben dus goed in staat om ter zake kundig, naar eer en geweten 

voor de jacht- en schadebeheer noodzakelijke afwegingen te maken. Daarnaast heb ik daarvoor ook 

de nodige investeringen gedaan, zoals de aanschaf van geweren, patronen, kleding, honden, vervoer, 

lokmiddelen, lid van een WBE en actief in een bestuursfunctie in een WBE. 

Door uw voorgenomen besluit gaat u voorbij aan al deze zaken waar alle 27.000 jagers in Nederland 

dagelijks mee bezig zijn. U breekt als het waren het fundament af waarop we nu juist binnen een 

land als Nederland, wat zo dicht bevolkt is en met zoveel infrastructuur, met een verantwoord beleid 

juist een mooi evenwicht en biodiversiteit hebben weten te realiseren.  

De strategie zou dan ook in mijn visie moeten zijn om het bestaande fundament juist te verstevigen 

door inspirerend en stimulerend beleid en leiderschap. De huidige redenering- en cijfermatige 

onderbouwing welke nu ter hand is genomen is verre van sluitend en overtuigend. 

Er zijn ook geen overtuigende feiten en argumenten, aanleiding of juridische noodzaak voor deze 

uiterst ingrijpende maatregel. 



 

 

 

 

 

 

 

Daarom het indringende verzoek om af te zien van dit voorgenomen besluit. Het heeft geen enkele 

toegevoegde waarde en zal eerder een contraproductief effect opleveren. 

Wilt u echte verbeteringen realiseren dan heeft u alle ervaring, inzichten en wijsheid van alle 

stakeholders nodig. Aan de jagers zal het niet liggen, die zijn zeer wel bereidt om hun bijdrage in deze 

te willen leveren. Vertrouwende op uw wijsheid bij het maken van de juiste keuzes verblijf ik. 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 

P.J. Vermaat 


